
PROTOKÓŁ Nr XXVIII/09
z XXVIII posiedzenia Rady Gminy Mielnik

w dniu 10 listopada 2009 roku.

Sesja Rady Gminy rozpoczęła  się w sali  konferencyjnej  Urzędu Gminy Mielnik o godz.  900   

zakończyła się o godz.1145

Lista obecności radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Otwarcia XXVIII sesji Rady Gminy Mielnik dokonał jej Przewodniczący Pan Stefan Troc.
Pan Przewodniczący powitał radnych i gości obecnych na sesji. Stwierdził, że na ustawowy 
skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 14 radnych.

Na protokolanta obrad Przewodniczący powołał Panią Elżbietę Szymańską.

Do punktu 2.

Pan  Jan  Zduniewicz zgłosił  wniosek  o  włączenie  do  porządku  obrad  punktu  “Podjęcie  
uchwały w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości”.
Projekt tej uchwały został przygotowany przez grupę radnych. 

(w zał. na str........prot.)

Pan Sekretarz  Gminy poinformował,  że  zgodnie  z  par.  32  ust.2  Statutu  Gminy  projekt 
uchwały przedkładany przez radnych wymaga zaopiniowania przez Wójta Gminy.

Na  wniosek  Pana  Wójta  Przewodniczący  Rady  zarządził  10  minutową  przerwę  w  celu 
szczegółowego zapoznania się z projektem uchwały.

/po przerwie/

Pan Wójt Gminy
Poinformował,  że ze względu na małą ilość czasu i złożoność problemu, nie jest w stanie 
wydać opinii do przedstawionego projektu uchwały.
Zaproponował,  aby  projekt  tej  uchwały  uwzględnić  w  porządku  obrad  następnej  sesji, 
pozwoli to Wójtowi na przygotowanie się do tego zagadnienia, umożliwi również Komisjom 
Rady Gminy zapoznanie się z tym tematem.

W  głosowaniu  nad  wnioskiem  Pana  Zduniewicza  6  radnych  opowiedziało  się  za 
włączeniem do porządku obrad punktu “Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień z podatku od  
nieruchomości”, 6 radnych było przeciw, 2 radnych wstrzymało się od głosu.
Wniosek nie został przyjęty.

Pan Wójt poinformował, że na najbliższe posiedzenie Komisji Rady przedłoży projekt tej 
uchwały wraz ze swoją opinią.
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Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  przyjęła  porządek  obrad 
XXVIII sesji Rady Gminy.
Brzmi on następująco:

1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Wójta o jego pracy w okresie między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zamian w budżecie gminy na 2009r.
7. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średnie ceny skupu żyta za okres pierwszych  

trzech kwartałów 2009r., przyjętej do wymiaru podatku rolnego na 2010r.
8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości.
9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od  środków  

transportowych.
10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  wniosku  sołtysa  sołectwa  Mielnik  w  

przedmiocie wykorzystania środków z funduszu sołeckiego.
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku sprzedaży  

w formie przetargowej nieruchomości stanowiącej własność gminy Mielnik.
12. Informacja  GOKSiR  o  wykonanych  dochodach  przez  administrowanie  obiektami  

turystycznymi i ocena przebiegu sezonu letniego.
13. Ocena wykorzystania środków na realizację inwestycji w 2009r.
14. Analiza oświadczeń majątkowych.
15. Odpowiedzi na interpelacje.
16. Wolne wnioski.
17. Zakończenie obrad.

Do punktu 3.

Pan Przewodniczący poinformował,  że protokoły z XXVI i XXVII sesji Rady Gminy są 
wyłożone  na  sali  obrad  i  jeżeli  do  końca  sesji  nie  zostaną  zgłoszone  do nich  uwagi  lub 
poprawki, zostaną one przyjęte w takiej formie, w jakiej je sporządzono.

Do punktu 4.

Pan Wójt przedstawił informację o swojej pracy w okresie między sesjami:
● rozstrzygnięto przetarg na adaptacje budynku kina na muzeum i podpisano umowę z 

wykonawcą,
● rozstrzygnięto przetarg na budowę drogi z Grabarki do Radziwiłłówki,
● wg. nieoficjalnych jeszcze informacji  otrzymaliśmy środki na budowę oczyszczalni 

ścieków,
● otrzymaliśmy połowę środków o które wystąpiliśmy na drogę Wilanowo-Adamowo 

tzw.  schetynowkę.  Mamy nadzieję,  że  po  przeprowadzeniu  przetargu  środki  na  tę 
drogę wzrosną do pełnych 50 % wartości przetargowej,

● w  dniu  31  października  br.  na  naszym  terenie  zdarzył  się  tragiczny  wypadek. 
Helikopter Straży Granicznej spadł na teren Republiki Białorusi, 200 m od granicy 
państwa. Zginęła załoga śmigłowca (2 osoby). Pan Wójt przedstawił radnym przebieg 
akcji  poszukiwawczej,  w  której  udział  brali  strażacy  OPS  z  terenu  gminy. 
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Podziękował im za udział w tej akcji.
Na wniosek Pana Wójta zebrani minutą ciszy uczcili pamięć poległej załogi śmigłowca.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację Wójta o jego pracy w okresie między 
sesjami.

Do punktu 5.

Pan Przewodniczący poinformował o interpelacjach złożonych na poprzedniej  sesji  Rady 
Gminy.

Interpelacja nr 53/09 Pana Jana Zduniewicza
Zwracam się po raz trzeci do Pana Wójta o uporządkowanie sposobu rozliczeń wydatków 
(zużycie  wody,  energii  elektrycznej,  gazu  i  wywozu  nieczystości  stałych  i  ścieków)  w 
obiekcie gminnym przy ul. Bugowej (straż pożarna). Nie zgadzam się z niektórymi zasadami i 
sposobami  rozliczeń  zawartymi  w  odpowiedziach  Pana  Wójta  (FN.0114-2/09  z  dnia 
2009.09.17 i RG.0114-25/09 na moje interpelacje z dnia 2009.09.07 i 2009.10.09.
Przedstawione wyżej stanowisko udowodnię w szczegółach na dzisiejszej Sesji Rady Gminy.

(w zał. na str............prot.)
Pan radny uzupełnił ustnie złożoną przez siebie interpelację.

Interpelacja nr 54/09 Pana Jana Weremijewicza
Jaki  był  koszt  awaryjnego  usuwania  drzew  na  drogach  powiatowych  podczas  ostatnich 
opadów śniegu i kto został nimi obciążony.

(w zał. na str............prot.)

Interpelacja nr 55/09 Pana Jana Weremijewicza
Czy droga powiatowa Olchowicze-Niemirów będzie odkrzaczona?
Jeżeli tak, to proszę o przedstawienie terminów. Jeśli nie, to dlaczego?

(w zał. na str............prot.)

Zapytanie Pana Kazimierza Toboty
Czy przy konstrukcji budżetu na 2010r. jest możliwe zabezpieczenie środków finansowych na 
doprowadzenie  ulicy  Polno-Sadowej  do  stanu  użyteczności,  tzn  aby  była  to  ulica 
pełnowymiarowa i przejezdna? Mimo składanych wcześniej interpelacji nie przeniesiono 3 
słupów telefonicznych stojących na tej ulicy ani też nie poprawiono jej nawierzchni poprzez 
dosypanie żwiru.

Zapytanie Pana Jana Zduniewicza
Czy  nie  opłaca  się  naprawiać  witacza  przy  promie  w  Niemirowie,  bo  nadal  nie  jest 
naprawiony? Minęło już ponad pół roku od czasu jak Pan radny interweniował w tej sprawie.

Zapytanie Pani Barbary Terpiłowskiej
W  związku  ze  zbliżającym  się  rozpoczęciem  inwestycji  jaką  jest  oczyszczalnia  ścieków 
pojawia się wśród mieszkańców wiele pytań i na niektóre z nich prosiłabym o odpowiedź.

1. Czy istnieje plan zagospodarowania nieczystości płynnych na terenie Gminy Mielnik i 
jakie lata zostały tym planem objęte?
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2. W jaki sposób przewidziany jest przebieg prac oczyszczalni w pierwszym okresie po 
uruchomieniu, kiedy nie będzie jeszcze gotowa kanalizacja?

3. W jakich latach planowane jest wykonanie kanalizacji na terenie Mielnika oraz innych 
miejscowości Gminy?

4. Jakie  są  plany zagospodarowania  nieczystości  płynnych  od gospodarstw,  które nie 
będą podłączone do sieci kanalizacyjnej?

W  nawiązaniu  do  wypowiedzi  Pana  Sekretarza  dotyczącej  małego  zainteresowania 
szczepieniami przeciwko grypie proszę o informację:

1. Jakie programy profilaktyczne były realizowane w bieżącym roku na terenie Gminy 
Mielnik i ile osób w nich uczestniczyło? Czy uczestnictwo osób, które korzystały z 
tych programów jest potwierdzone w dokumentacji medycznej?

2. Proszę o podanie ilości osób zaszczepionych wszystkimi rodzajami szczepionek od 
początku  realizacji  programu  do  chwili  obecnej  i  jakie  w  związku  z  tym  zostały 
poniesione  wydatki  na  szczepionki?  Czy  poprzez  zakup  dużej  ilości  szczepionek 
Ośrodek Zdrowia w Mielniku otrzymał tzw. “gratis”?

3. W jaki  sposób  były  przekazywane  mieszkańcom Gminy  informacje  o  możliwości 
skorzystania z bezpłatnych szczepień?

Zapytanie Pana Jana Weremijewicza
Kto odpowiada  za  harmonogram wykonania  prac  przy remoncie  przystanku  w Osłowie  i 
Moszczonie Królewskiej?

Zapytanie Pani Marii Boguszewskiej
W odniesieniu  do  odpowiedzi  udzielonej  na  interpelację  na  poprzedniej  sesji  Pani  radna 
zwróciła się z zapytaniem czy istnieje możliwość wprowadzenia do planu inwestycyjnego na 
2010r  zadania  –  budowa  infrastruktury  mającej  na  celu  dostarczenie  szerokopasmowego 
internetu mieszkańcom gminy, przy maksymalnym wykorzystaniu środków gminy.

Zapytanie Pana Adama Toboty
1. Czy PERN Adamowo czy PERN Płock płaci dla Gminy Mielnik podatek za rurociąg i 

na jakim odcinku jest ten podatek naliczany i jakiego typu?
2. Czy PERN a jeszcze bardziej instytucja telekomunikacji PERN płaci Gminie Mielnik 

podatki za światłowód, który został położony przy trzeciej nitce ropociągu?
3. Czy rolnicy, przez których działki przebiega ropociąg na terenie Gminy Mielnik, płacą 

dla gminy podatki, ile jest takich osób i jakiego rodzaju są to podatki?

Pan Sekretarz Gminy poprosił Pana Tobotę o sformułowanie zapytania na piśmie, ponieważ 
trudno jest zanotować dokładnie treść zapytania i w konsekwencji utrudni to udzielenie na nie 
odpowiedzi.

Do punktu 6.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  podjęła  uchwałę  nr 
XXVIII/123/09 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009r.

(w zał. na str............prot.)
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Do punktu 7.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  podjęła  uchwałę  nr 
XXVIII/124/09 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta za okres pierwszych trzech 
kwartałów 2009r., przyjętej do wymiaru podatku rolnego na 2010r.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 8.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  podjęła  uchwałę  nr 
XXVIII/125/09 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 9.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  podjęła  uchwałę  nr 
XXVIII/126/09 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 10.

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku sołtysa 
sołectwa Mielnik w przedmiocie wykorzystania środków z funduszu sołeckiego w 2010r.

Pan Wójt Gminy
Dwa zadania  (budowa  plaży  i  wydanie  albumu)  zapisane  we  wniosku  sołectwa  Mielnik 
wzbudziły  wątpliwości  Wójta,  dlatego  też  zwrócił  się  do  Pana  sołtysa  o  dodatkowe 
wyjaśnienia w tej sprawie. Pan sołtys złożył  te wyjaśnienia odwołując się jednocześnie do 
Rady Gminy o ponowne rozpatrzenie wniosku i przyjęcie go do realizacji.
Pan Wójt podkreślił, że zwracając z zapytaniem do sołtysa miał wątpliwości czy w miejscu 
wskazanym przez sołectwo będzie możliwość wykonania plaży, tym bardziej, że potrzebna 
jest zgoda z RZGW. Po wstępnej rozmowie z przedstawicielem RZGW Pan Wójt już wie, że 
zgody na to miejsce nie będzie. Zwróciliśmy się do RZGW o wydanie tej opinii na piśmie.
Jeśli  chodzi  o  wydanie  albumu,  to  w  sytuacji  kiedy  autorzy  zdjęć  odstępują  od  praw 
autorskich, jest możliwość wydania albumu za kwotę określoną we wniosku.

Pan Adam Tobota
Ponieważ stanowisko Pana Wójta w wystąpieniu do Rady Sołeckiej nie było jednoznaczne, 
stąd Rada Sołecka nie mając pewności co do charakteru tego wystąpienia zwróciła się do 
Rady Gminy z wnioskiem o rozstrzygnięcie.
Jeżeli  Rada  Sołecka  przyjmuje  takie  wyzwanie  jak  budowa  plaży  wraz  z  kąpieliskiem  i 
wydanie  albumu o  Mielnika,  to  bierze  na  siebie  za  to  odpowiedzialność  i  będzie  z  tego 
rozliczać się przed mieszkańcami. Zgodnie z ustawą do oceny Wójta należy strona formalno-
prawna wniosku, strona merytoryczna nie podlega jakiejkolwiek ocenie Wójta.

Pan Wójt Gminy
Utworzenie  plaży  nie  jest  zadaniem  jednorazowym,  będzie  każdego  roku  wymagało  od 
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sołectwa  łożenia  środków na  jej  utrzymanie  i  przyjmując  takie  zadanie  trzeba  mieć  tego 
świadomość.

Pan Jan Weremijewicz
Stwierdził,  że  w głosowaniu  poprze  wniosek sołectwa,  choć  nie  bardzo  wierzy  w to,  że 
budowa plaży i kąpieliska dojdzie do skutku.

Pan Władysław Stankiewicz - sołtys wsi Mielnik
Brakuje  nam doświadczenia  w postępowaniu  z  funduszem sołeckimi,  ustawa  jest  nowa i 
uczymy się jej wszyscy.
Zgodnie z ustawą i wytycznymi Pana Wójta zebranie wiejskie przyjęło 4 zadania do realizacji 
z funduszu sołeckiego. Wniosek wraz z uchwałą zebrania wiejskiego został przekazany Panu 
Wójtowi, na co Wójt odpisał, że dwa zadania przyjmuje do realizacji,  zaś w stosunku do 
dwóch pozostałych  poprosił  o dodatkowe wyjaśnienia.  Gdyby Wójt  napisał,  że  przyjmuje 
wszystkie 4 zadania i prosi o wyjaśnienia w stosunku do dwóch, to byłaby jasna sytuacja. Pan 
sołtys nie mając pewności co do losu tych zadań w ostatnim terminie odwołał się do Rady 
Gminy.

Pan Sekretarz Gminy
Poinformował zebranych, że zadania zgłoszone do realizacji ze środków funduszu sołeckiego 
będzie realizować gmina – wójt i aparat urzędniczy a nie rady sołeckie.
Pan Sekretarz wyraził obawę, że podjęta w dniu dzisiejszym uchwała może zostać uchylona 
w ramach nadzoru przez Wojewodę Podlaskiego.

Rada Gminy 9 głosami za,  przy 5 głosach wstrzymujących się podjęła uchwałę nr 
XXVIII/127/09 w  sprawie  rozpatrzenia  wniosku  sołectwa  Mielnik  w  przedmiocie 
wykorzystania środków z funduszu sołeckiego w 2010 roku.

(w zał. na str............prot.)
(po przerwie)

Do punktu 11.

Pan  Tomasz  Gorochowicz przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na 
odstąpienie  od  obowiązku  sprzedaży  w  formie  przetargowej  nieruchomości  stanowiącej 
własność gminy Mielnik.
Sprzedaż dotyczy nieruchomości oznaczonej numerem geodezyjnym 219/2 o pow. 0,02 ha, 
położonej w Niemirowie, stanowiącej własność gminy Mielnik. Działka ta nie może istnieć 
samodzielnie,  jest w kształcie trójkąta,  nie posiada drogi dojazdowej. Nabywcą jest osoba 
która kupuje sąsiednią działkę i planuje rozbudowę domu.

Radni  Pan  Adam Tobota i  Kazimierz  Tobota sprzeciwili  się  podjęciu  takiej  uchwały, 
zaproponowali aby wstrzymać się z bez przetargową sprzedażą do czasu, aż osoba ta nabędzie 
sąsiednią działkę, która graniczy z działką gminną.

Rada Gminy 3 głosami za, przy 4 przeciw i 7 głosach wstrzymujących się, odrzuciła 
projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku  sprzedaży  w 
formie przetargowej nieruchomości stanowiącej własność gminy Mielnik.
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(w zał. na str............prot.)
Do punktu 12.

Pani Maria Boguszewska
Poprosiła  o  wyjaśnienie  czego  dotyczyła  wystawa  fantastyczno-naukowa  w  WDKSiR  w 
Wilanowie.

Pan Eugeniusz Wysocki – Kierownik WDKSiR w Wilanowie
Była  to  wystawa  prezentująca  wydawnictwa  fantastyczno-naukowe  (książki,  czasopisma, 
artykuły z gazet) oraz rysunki dzieci na ten temat.

Pani Nella Boguszewska
Pani  Boguszewska  zwróciła  uwagę  na  hałas  po  godz.2200 w  trakcie  organizowanych 
cyklicznych imprez “Dni Mielnika” i Muzyczne Dialogi nad Bugiem”. Jest zdecydowanie za 
głośno,  co  jest  niezmiernie  uciążliwe  dla  okolicznych  mieszkańców.  Należy  tak  ułożyć 
program, aby najbardziej głośne zespoły grały przed godziną 2200..Skoro “Muzyczne Dialogi” 
są  imprezą  gminną,  to  nie  muszą  odbywać  się  tylko  w  Mielniku,  można  je  również 
organizować w innych wsiach gminy.
Organizatorzy  tych  imprez  muszą  zastanowić  się  jak  zabezpieczyć  mieszkańców  przed 
hałasem.
Zdaniem Pani  Boguszewskiej  lepszą formą wsparcia  kultury mniejszości  narodowych,  niż 
organizowanie  takich  imprez,  byłoby  przekazanie  środków  na  Muzeum  Białoruskie  w 
Hajnówce, któremu grozi likwidacja.
Na stronie internetowej GOKSiR jest informacja i zachęta dla turystów - “Jeżeli naprawdę 
chcecie  odpocząć  i  posłuchać  „muzyki  przyrody”,  docenić  bliskość  natury  i  piękno  
krajobrazu, to serdecznie zapraszam do gminy Mielnik”.  Jak tę “muzykę przyrody” można 
usłyszeć przy takim hałasie, zwłaszcza, że kiedy odbywają się imprezy muzyczne trwa okres 
lęgowy ptaków?
Pani Boguszewska raz jeszcze poruszyła sprawę zakazu wjazdu pojazdów do Topoliny, który 
nadal  nie  jest  repektowany.  Spacerują  tam ludzie,  odbywają  się  plenery  malarskie  i  jeśli 
jeżdżą tam pojazdy, zwłaszcza motory, może dojść do wypadku.
Zwróciła  się  z  zapytaniem  do  Pana  Wójta  czy  w  Urzędzie  Gminy  jest  zatrudniona 
kompetentna osoba do ochrony środowiska.

Pan Adam Tobota
Pogratulował  Panu  Dyrektorowi  GOKSiR  zmiany  estetyczno-wizualnej  strony  zaproszeń, 
plakatów, ogłoszeń GOKSiR. 
Zwrócił  się z zapytaniem do Przewodniczącego Komisji  Rewizyjnej  czy była prowadzona 
kontrola GOKSiR. Jeśli tak, czy są po tej kontroli jakieś uwagi co do działalności GOKSiR?
Informacja na temat GOKSiR przedstawiona na sesję Rady Gminy różni się od informacji 
jaką  Pan  radny  otrzymał  17  września  br.  od  Pana  Dyrektora  (dotyczy  działalności 
gospodarczej instytucji). Poprosił o wyjaśnienie tej sprawy.

Pan  Michał  Baranowski –  Dyrektor  GOKSiR wyjaśnił  Panu  radnemu  przyczynę 
rozbieżności danych występujących w obu tych dokumentach.
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Pan  Jerzy  Terebun –  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej Rady  Gminy  przedstawił 
protokół z kontroli GOKSiR w dniu 31 sierpnia 2009r.

(w zał. na str............prot.)

Pan  Adam  Tobota zapytał,  czy  wszyscy  członkowie  Komisji  podpisali  protokół.  Na 
odpowiedź  Pana  Przewodniczącego,  że  nie,  zwrócił  się  z  zapytaniem  do  pozostałych 
członków Komisji czy mają jakieś uwagi co do zapisów protokołu.

Pan Jan Zduniewicz
Zwrócił się do Pana Dyrektora Baranowskiego z następującymi kwestiami:
Kto z kierownictwa Urzędu Gminy nadzoruje pracę Dyrektora GOKSiR?
Zaproponował,  aby  w  trakcie  kontroli  Pan  Dyrektor  udzielał  bardziej  wyczerpujących 
odpowiedzi i wyjaśnień. Z danych księgowych, otrzymanych w trakcie kontroli wynika, że 
działalność  gospodarcza  GOKSiR  przynosi  poważne  straty.  Jeśli  Pan  Wójt  potraktuje 
poważnie  trzecią  już  z  kolei  interpelację  Pana  radnego  w  sprawie  proporcjonalnego 
podzielenia kosztów funkcjonowania ośrodka wypoczynkowego pomiędzy GOKSiR i straż, 
to te wyniki będą jeszcze gorsze. Jeśli zaś Pan Wójt tego nie zrobi, to Pan radny zapewnił, że 
zwróci się do organów nadzoru o dokładne sprawdzenie tego.
Wzrosło zatrudnienia w GOKSiR, ale nie przekłada się to na jakość pracy.  Zdaniem Pana 
radnego  zbyt  wąski  jest  zakres  pracy  z  młodzieżą,  młodzi  mieszkańcy  Wilanowa  nie  są 
zadowoleni z pracy Ośrodka w Wilanowie, na którego remont i doposażenie poszły znaczne 
środki finansowej.
Zakresy  czynności  niektórych  pracowników  GOKSiR  znacznie  odbiegają  od  tego,  czym 
zajmują się oni w praktyce. Pan Baranowski zapewnił w trakcie kontroli, że poprawi zakresy 
czynności tych osób oraz napisze zakresy tym pracownikom, którzy w ogóle ich nie mają.
Pan  radny  uważa,  że  w  odniesieniu  do  wysokości  budżetu  GOKSiR  jest  za  mało 
organizowanych imprez. Ich organizacja pozostawia wiele do życzenia, uczestniczy w nich 
zbyt mało osób, co sugeruje, że należy zmienić temat tych imprez lub lepiej je organizować.
Po południu GOKSiR świeci pustkami, należy podjąć działania aby przyciągnąć młodzież.
Zdaniem  Pana  radnego  należy  zmienić  relacje  płacowe  pracowników  po  to,  żeby  mieć 
większe efekty w pracy.

Pan Michał Baranowski – Dyrektor GOKSiR
Odniósł  się  do  zarzutów  Pana  radnego  Zduniewicza.  Stwierdził,  że  organizując  imprezy 
pracownicy GOKSiR nie są w stanie zapewnić uczestnictwa w nich. Nie jest prawdą, że po 
południu GOKSiR jest pusty. Przedstawił przychody i rozchody GOKSiR, tak jak to obiecał 
radnym w trakcie kontroli.

Pan Adam Tobota
Zapytał czy budżet GOKSiR jest wystarczający i czy pieniędzy starczy do końca roku.

Pan Dyrektor Baranowski zapewnił, że jest wystarczająca ilość środków i nie ma potrzeby 
ich zwiększania.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację GOKSiR o wykonanych dochodach 
przez administrowanie obiektami turystycznymi i ocenę przebiegu sezonu letniego.

(w zał. na str............prot.)
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Do punktu 13.

Rada  Gminy  przyjęła  do  wiadomości  informację  o  wykorzystaniu  środków 
budżetowych oraz pozabudżetowych na realizację zadań inwestycyjnych w 2009r.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 14.

Pan  Przewodniczący  Rady  Gminy przedstawił  informację  na  temat  dokonanej  analizy 
oświadczeń majątkowych radnych Rady Gminy Mielnik.

(w zał. na str............prot.)

Pan  Wójt  Gminy  Gminy poinformował  zebranych  o  dokonanej  analizie  oświadczeń 
majątkowych  składanych  przez  kierowników  jednostek  organizacyjnych  gminy  i 
pracowników  upoważnionych  do  wydawania  decyzji  administracyjnych.  Stwierdził,  że  w 
złożonych oświadczeniach majątkowych nie dopatrzył się żadnych nieprawidłowości.
Odczytał  fragment  pisma  Wojewody  Podlaskiego,  dotyczący  analizy  oświadczenia 
majątkowego Wójta.

Pan Adam Tobota
Oświadczył,  że  nie  składał  oświadczenia  majątkowego,  ponieważ  nie  pobiera  diety  i  w 
związku z tym nie ma obowiązku składania takiego oświadczenia.

Pan  Wójt stwierdził,  że  Pan  radny  ma  obowiązek  złożenia  oświadczenia  majątkowego. 
Wyraźnie mówi o tym art.24h ustawy o samorządzie gminnym.  Niezłożenie oświadczenia 
majątkowego skutkuje utratą diety. Jest to prawna konsekwencja niezłożenia oświadczenia.

Pan Jan Zduniewicz
Przypomniał,  że  Pan  Tobota  najpierw  zrzekł  się  diety,  dopiero  później  nie  złożył 
oświadczenia majątkowego.

Rada Gminy przyjęła  do wiadomości  informację  o dokonanej  analizie  oświadczeń 
majątkowych.

Do punktu 15.

Odpowiedź na interpelację nr 53/09 Pana Jana Zduniewicza
Odpowiedź zostanie udzielona na piśmie.

Odpowiedź na interpelację nr 54/09 Pana Jana Weremijewicza
W przypadku zagrożenia uruchamiamy Ochotniczą Straż Pożarną. Nawisy śniegowe były tak 
duże,  że  trzeba  było  szybko  działać.  Koszty  usuwania  gałęzi  nie  są  jeszcze  policzone, 
strażakom płaci się w następnym kwartale, po kwartale w którym brali udział w akcji. Jeśli 
chodzi o ilość osób biorących udział w akcji, to można sprawdzić to w Referacie Rozwoju 
Gospodarczego. 
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Odpowiedź na interpelację nr 55/09 Pana Jana Weremijewicza
Interpelacja zostanie przekazana do Powiatowego Zarządu Dróg.

Odnośnie złożonych zapytań  Pan Wójt  zwrócił się do radnych którzy je składali z prośbą, 
aby sformułowali je na piśmie.
Zapewnił  radnych,  że  po  złożeniu  zapytań  na  pismie,  również  na  piśmie  otrzymają 
odpowiedzi na nie.

Pan Adam Tobota, Pani Barbara Terpiłowska i Pani Maria Boguszewska zapewnili, że 
złożą zapytania na piśmie.

W przerwie  obrad  odpowiedzi  na  zapytanie  Pana Jana  Zduniewicza udzielił  Pan  Wójt 
Gorochowicz.

Odpowiedź  na  zapytanie  Pani  Marii  Boguszewskiej zostanie  udzielona  na  posiedzeniu 
Komisji, przy omawianiu budżetu na 2010r.

Wstępnie odpowiadając na zapytanie  Pana Adama Tobota Pan Wójt stwierdził, że PERN 
płaci podatek za rurociąg, czy płaci za światłowód – tego Wójt nie wie, nie wie również czy 
rolnicy płacą podatek za działki, przez które przebiega ropociąg. Po otrzymaniu zapytań na 
pismie, udzieli na nie odpowiedzi.

Odpowiedzi na zapytanie Pana Jana Weremijewicza udzieliła Pani Dyrektor ZGK.
Wyjaśniła, że harmonogram prac przy remoncie przystanków jest zależny od pogody, a jest 
już późna jesień i może z tym być różnie.

Pan  Jan  Weremijewicz wyjaśnił,  że  składając  zapytanie  miał  na  myśli  kolejność  prac 
prowadzonych  przy  remoncie  przystanków.  Na  dwa tygodnie  przed  podjęciem prac  przy 
remoncie mistrz kazał zdjąć dach na przystanku. Ludzie czekający na autobus nie mieli gdzie 
się  schronić.  Można  przecież  było  najpierw murować  ściany,  dopiero  potem zdjąć  dach. 
Osoba, która podjęła taką decyzję, powinna ponieść za to odpowiedzialność.

Pani Ewa Samojluk
Osoba ta poniesie odpowiedzialność za swoje nieprzemyślane działanie.
Pani  Dyrektor  poinformowała  o  naprawie  dróg  gminnych.  Teraz  jest  robiona  Sadowa, 
pozostała będą naprawiane po otrzymaniu masy, będzie to pod koniec listopada.

Do punktu 16.

Pan Wójt poinformował zebranych o następujących sprawach:
1. W  dniu  dzisiejszym  przyjedzie  komisja  od  Wojewody,  która  obejrzy  budynek 

przygotowany dla repatriantów z Kazachstanu. Rodzina ta przybędzie do Polski 17 
listopada  br.  Odbierzemy  ich  własnym  transportem  z  przejścia  granicznego  w 
Terespolu.

2. Burmistrz  miasta  Choszczno  zwrócił  się  z  prośbą  o  pomoc  dla  rodzin  z  budynku 
komunalnego, który spłonął w październiku 2009r. Datki na ten cel można wpłacać na 
podane konto.  Obwieszczenia z apelem o pomoc zostaną wywieszone na tablicach 
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ogłoszeń.
3. Odczytał pismo jakie Pan Krzysztof Tołwiński, były wicemarszałek woj. podlaskiego, 

skierował  do  wójtów  i  burmistrzów  powiatu  siemiatyckiego,  dotyczące  likwidacji 
SOR w szpitalu w Siemiatyczach.

4. Pan  Wójt  poinformował  o  przebiegu  swojej  wizyty  na  Białorusi,  którą  odbył  w 
ubiegłym  tygodniu  wraz  z  Zarządem  Związku  Gmin  Nadbużańskich.  Wizyta 
dotyczyła  wspólnego  pozyskania  z  Unii  Europejskiej  środków  na  współpracę 
przygraniczną.

Pan Adam Tobota
Stwierdził,  że  należy  zadbać  o  to,  aby  Gmina  Mielnik  skorzystała  na  współpracy 
przygranicznej  i  planowanym przejściu granicznym w Tokarch i  aby sam Mielnik nie był 
omijany na szlaku komunikacyjnym prowadzącym do przyszłego przejścia granicznego.

Pan Wójt Gminy
Poinformował,  że  Pan Burmistrz  Radomski  zwrócił  się  do  samorządów z  terenu powiatu 
siemiatyckiego o przejęcie przez samorządy PKS Siemiatycze.  Gminy zawiązałyby w tym 
celu  związek  komunalny.  Samorządy  nie  zajęły  w  tej  sprawie  stanowiska,  czekamy  na 
większą ilość informacji na ten temat.

Pan Wacław Malon – sołtys sołectwa Sutno
● Kiedy dostanę klucz od szkoły i będę mógł zrobić zebranie,  nie robiąc tego przed 

szkołą? Kto pracuje w szkole i na jakim etacie?
● Czy inni sołtysi mają dostęp do świetlic, czy są tacy bez dostępu jak Pan Malon?
● Czy złożony wniosek o wykonanie nawierzchni asfaltowej 400m na drodze zwanej 

“Mętnianką” i dożwirowanie drogi z Sutna do Wajkowa zostanie ujęty w budżecie 
gminy na 2010r?

● Czy wcześniejszy wniosek dotyczący ułożenia chodnika po drugiej stronie drogi w 
Sutnie zostanie wykonany w 2010r.?

● Czy  wieś  doczeka  się  koparko-spycharki  aby  móc  wyrównać  drogę  do  Pana 
Wasiluka?

● Kiedy zostanie wystawiony pomnik dla rozstrzelanego wraz z całą rodziną sołtysa wsi 
Berdowskiego?  Można  było  go  dopisać  na  wykonanej  tablicy  upamiętniającej 
rozstrzelanie innych osób. Dlaczego na tablicy widnieje napis że jej fundatorami są 
mieszkańcy Gminy Mielnik?

● Czy Pan Wójt z Panem radnym nie zrobił sobie prywatnej świetlicy ze szkoły? Miało 
miejsce  takie  zdarzenie,  że  rodzina  urządziła  w szkole  obiad po zmarłym członku 
rodziny i była potem zastraszana policją. Jaki był tego powód? 

● Jako Prezes OSP w Sutnie został odsunięty od wpływu na działalność OSP, chociaż 
był inspiratorem wszelkich działań mających na celu reaktywowanie jednostki. Czy w 
razie pożaru Wójt wraz z kierowcą są w stanie uratować Sutno?

● Czy  Pan  Wójt  podtrzymuje  swoją  decyzję  dotyczącą  zwrotu  mundurów  przez 
strażaków  dla  kierowcy,  bo  wcześniej  z  inicjatywy  Pana  Malona  zostały  one 
przekazane strażakom. Zdaniem Pana Malona, mundury te powinny być u strażaków a 
nie u kierowcy. 
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Pan Wójt Gminy
Poinformował, że każdy sołtys ma dostęp do świetlicy w swoim sołectwie. Nie zawsze jednak 
sołtys  jest gospodarzem tej  świetlicy.  Planujemy zatrudnienie na umowę-zlecenie osób do 
świetlic,  ponieważ  w  świetlicach  znajduje  się  znaczny  majątek  i  ktoś  musi  być  za  to 
odpowiedzialny.  Funkcja  Prezesa  OSP  jest  funkcją  honorową,  zadania  bojowe wykonuje 
komendant.  Wszyscy  kierowcy  samochodów  OSP przeszli  kurs  pilarzy,  ponieważ  oni  są 
zawsze przy pożarze. 
Mundury ćwiczebne są na wyposażeniu wozu bojowego, tak jest w każdej jednostce OSP. 
Strażacy w trakcie jazdy do pożaru przebierają się w te mundury, stąd mundury muszą być w 
samochodzie bojowym a nie w domu. Nie dla wszystkich strażaków wystarcza mundurów, 
tak więc część się w nie przebiera, część nie.
W razie dużego pożaru cała jednostka OSP w Sutnie nie jest w stanie go ugasić. Jest zasada, 
że kiedy przyjeżdża zawodowa straż pożarna, dowodzenie przyjmują funkcjonariusze PSP.
Jeśli chodzi o upamiętnienie zamordowanego sołtysa i jego rodziny w Sutnie, to Wójt nic na 
ten temat  nie wiedział.  Dużo mówiono na temat  odnowienia pomnika w Sutnie,  na nowy 
pomnik przeniesiono wszystkie nazwiska pomordowanych, projekt wykonano w uzgodnieniu 
z Proboszczem z Niemirowa i Biskupem Drohiczyńskim. Szkoda, że Pan Malon wcześniej 
nie wspomniał o zamordowanym sołtysie wsi, można było te osoby dopisać do istniejących 
nazwisk. Pomnik został wykonany ze środków budżetu gminy, na który składają się podatki 
mieszkańców gminy,  dlatego na tablicy znajduje się napis,  że fundatorami są mieszkańcy 
Gminy Mielnik.

Pan Jan Zduniewicz
Zaproponował, aby Wójt zastanowił się nad tym skąd bierze się żal sołtysa Malona i troska, 
aby  Sutno  i  okolica  była  bezpieczna  w  zakresie  bezpieczeństwa  p.pożarowego.  Należy 
wniknąć w tę sytuacje, bo coś tu jest na rzeczy, trzeba tę sprawę załagodzić.

Pan  Wójt  Gminy zapewnił,  że  będzie  na  zebraniu  sprawozdawczym  OSP  i  wysłucha 
strażaków.
Jeśli chodzi o asfalt na “Mętniance”, to budżet gminy uchwala Rada Gminy i Wójt nie może 
zapewnić, czy droga ta zostanie zrobiona.
W sprawie chodników należy zwrócić się do starosty, ponieważ dotyczy to drogi powiatowej.

Pan Jerzy Terebun
Wożenie  żwiru ze żwirowni w Anusinie  spowodowało zniszczenie  drogi wojewódzkiej  w 
Maćkowiczach. Należy w jakiś sposób ograniczyć ten transport.

Pan Wójt Gminy
Wyjaśnił,  że  rozmawiał  w  tej  sprawie  z  kompetentnymi  osobami.  Jednak  wprowadzenie 
ograniczeń  ze  względu  na  wagę  samochodów  jest  bronią  obusieczną,  bo  będzie  również 
dotyczyć mieszkańców gminy, którzy nie będą mogli przewieźć cięższych ładunków.

Pan Jan Zduniewicz
Zaproponował, aby przy takim zakazie wprowadzić uprzywilejowania dla ruchu lokalnego, 
wówczas mieszkańcy nie będą mieli żadnych ograniczeń w ruchu.
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Pani Anna Łojko – sołtys sołectwa Maćkowicze
Trzeba naprawić dziury na drodze w Maćkowiczach.

Pani Dyrektor Samojluk zapewniła, że czeka na masę bitumiczną i dziury będą załatane.

Pan Wiesław Piotrowski – sołtys sołectwa Mętna
Od kwietnia są problemy z oświetleniem ulicznym w Mętnej, mimo ponagleń w tej sprawie 
zostało tylko częściowo naprawione.
Droga Wysocka została zniszczona przez Nadleśnictwo i Pana Sawczuka, który woził ziemię 
na wysypisko.

Pan Wójt Gminy
Wszyscy chcą budowy dróg, a potem jest problem, że są niszczone. Nie można na każdej 
drodze stosować ograniczeń w dopuszczaniu do ruchu, bo komu będą one wówczas służyć.
Pan Wójt zaproponował, aby sprawy związane z drogami powiatowymi lub wojewódzkimi 
zgłaszać bezpośrednio do ich właścicieli, czyli starosty lub wojewody.

Pani Irena Charko – sołtys sołectwa Wajków
Bobry zniszczyły drogi dojazdowe do łąk. Wiosną, kiedy trzeba będzie rozpocząć prace na 
łąkach, nie będzie jak do nich dojechać.

Pan Władysław Stankiewicz - sołtys sołectwa Mielnik
Zaproponował, aby po sesji pojechać wraz z radnymi z Mielnika i Panem Przewodniczącym i 
zobaczyć drogę Krawczankę w miejscu, o naprawę którego ciągle sołtys monituje.
Dwa tygodnie  temu na odcinek drogi,  który nie  wymagał  naprawy,  nawożono ziemi,  nie 
nawożono zaś tam gdzie jest błoto i nie da się przejechać.
Pan sołtys  przypomniał,  że jest to historyczna droga,  trak prowadzący kiedyś  do Wysoko 
Litewskiego.

Pan Wójt Gminy
Poinformował, że w dniu dzisiejszym nie może wziąć udziału w oglądaniu drogi Krawczanki, 
ponieważ jest już umówiony w innej sprawie. Poprosił Pana sołtysa o spotkanie i ustalenie 
innego terminu.

Pan Kazimierz Zalewski – sołtys sołectwa Tokary
Zapytał  o  utwardzenie  przystanku  autobusowego oraz  zgłosił  potrzebę  załatania  dziur  na 
drodze gminnej w Tokarach.

Pan Władysław Stankiewicz
Odnawiamy  przystanki,  każdy  jest  inny,  czy  nie  lepiej  byłoby  kupić  ładne,  oszklone 
przystanki, jednakowe w całej gminie. Taki przystanek kosztuje niewiele ponad 2000 zł., są 
lekkie i estetyczne, dobrze prezentowałyby się w każdej wsi. Obecnie budowane przystanki są 
drogie, brzydkie i każdy jest inny.

Pan Kazimierz Tobota
Zwrócił się z zapytaniem czy przed zimą sprzątnięte zostaną z liści i śmieci ulice w Mielniku.
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Pani Ewa Samojluk
Liście są zabierane przez pracowników ZGK, zarówno w workach jak i z kupek. Przed zimą 
ulice zostaną uprzątnięte.

Pani Barbara Terpiłowska
Nieprawdą jest, że liście leżące przy drodze powiatowej są sprzątane przez ZGK, Pani radna 
zgrabiła takie liście na ulicy Królewskiej i nadal tam leżą.
Kto sprząta tablice informacyjne ze starych ogłoszeń? Dużo takich nieaktualnych ogłoszeń 
wisi na tablicach.
Pani Terpiłowska poinformowała o psach na ulicy Królewskiej, które stanowią zagrożenie dla 
zwierząt i ludzi.
Jako  przedstawiciel  Gminy  Mielnik  w  Radzie  Społecznej  SP  ZOZ  w  Siemiatyczach 
poinformowała radnych o pracy tego organu.

Pan Tomasz Gorochowicz
Poinformował, że kierowca z Urzędu Gminy zawieszając aktualne ogłoszenia ma obowiązek 
zdejmować stare. 
Jeśli chodzi o liście leżące przy drogach powiatowych, to kiedy przypominamy powiatowi o 
sprzątaniu  tych  dróg, to  zawsze mówią,  że brak im na to  środków. W miarę  możliwości 
sprzątamy ulice w Mielniku, należy jednak pamiętać, że nikt za to nie płaci ZGK.
Psy na ulicy Królewskiej próbowano odławiać, nie powiodło się to jednak, ponieważ była 
żona właściciela tych psów odmówiła pomocy w ich odłowieniu.

Pan Adam Tobota
Uważa,  że  należy wszystkie  psy zarejestrować,  będziemy wówczas  wiedzieli  kto  jest  ich 
właścicielem,  a  które  są  obce.  To  pomoże  w  ich  odłowieniu  i  obciążeniu  właściciela 
kosztami.
Zapytał,  czy  w  związku  z  sugerowanymi  na  początku  roku  przez  Panią  Dyrektor  ZGK 
problemami,  dotyczącymi  funkcjonowania Zakładu, Komisja Rewizyjna w trakcie  kontroli 
stwierdziła takie problemy i czy ujęto to w protokole kontroli.

Pan Jerzy Terebun
Stwierdził, że Komisja była informowana o pewnych problemach, lecz nie ujmowano tego w 
protokole.

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z takiej kontroli powinien być podpisany 
przez  wszystkich  członków  Komisji  uczestniczących  w  kontroli.  Jest  to  jedna  z 
najważniejszych Komisji Rady dlatego też prowadząc kontrole i sporządzając protokół należy 
przestrzegać wszelkich procedur.

Pan Tomasz Gorochowicz
Funkcjonowanie Zakładu Gospodarki Komunalnej nie jest niczym zagrożone pomimo faktu, 
że występują pewne trudności finansowe. Pewne problemy mogą jednak za rok wystąpić. 
Zmieniają się przepisy dotyczące  funkcjonowania zakładów budżetowych w konsekwencji 
czego,  zakłady budżetowe nie  będą  mogły  wykonywać  zadań  wykraczających  poza  sferę 
usług użyteczności publicznej. 
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Pan Adam Tobota
Mając świadomość nadchodzących zmian dziś juz trzeba mieć pomysł co z tym zakładem 
zrobić. Czy Komisja Rewizyjna wzięła to pod uwagę, czy ma jakieś wnioski w tej kwestii?

Pan Jan Zduniewicz
Odniósł się do informacji przedstawionej przez Panią Dyrektor w 2008r., w której stwierdziła, 
że działalność Zakładu powinna skupić się na działalności statutowej. Po nowelizacji ustawy 
o finansach publicznych tylko do takiej działalności Zakład będzie upoważniony. Co do tej 
pory zrobiono, aby ZGK przekształcić w spółkę prawa handlowego?
Z budżetu gminy wpompowano w Zakład ogromne pieniądze i nie można tego stracić.
Przed  powstaniem  Zakładu  pięcioosobowa  brygada  Pana  Walendziuka  nie  gorzej 
utrzymywała czystości ulic, niż robi to teraz Zakład.
Pan radny pozytywnie  ocenił  pracę Pani  Dyrektor  ZGK w kwestii  uporządkowania placu 
wokół Zakładu, usprawnienia organizacji pracy, choć do ideału jest jeszcze daleko.
Pani  Dyrektor  nie  jest  odpowiedzialna  za  przyjmowanie  niefachowców do  zakładu.  Przy 
takim zatrudnieniu nie da się realizować zadań statutowych i wyjść na swoje. Dalej nie da się 
dotować  Zakładu,  dzisiaj  więc  już  trzeba  opracować  plan  działań  z  określeniem terminu 
poprawy tej sytuacji.

Pan Tomasz Gorochowicz
Stwierdził, że temat dotyczący Zakładu jest zbyt obszerny aby omawiać go na dzisiejszej sesji 
w punkcie wolne wnioski. Temu tematowi trzeba poświęcić oddzielną sesję lub posiedzenia 
Komisji.

Pan Michał Baranowski
Ustosunkował się do wypowiedzi Pani Nelli Boguszewskiej w kwestii hałasu po godz. 22 w 
trakcie organizowanych przez GOKSiR imprez w Topolinie.
Umowy,  jakie podpisuje się z wykonawcami,  obligują do pewnych zobowiązań w kwestii 
nagłośnienia. Wykonawcy mają w tej sprawie wymagania, są one powszechnie obowiązujące 
na tego typu imprezach i w tej sprawie musimy się podporządkować wykonawcy.
Nie da się przy organizacji takich imprez uniknąć hałasu, nie są to jednak tak częste imprezy 
aby utrudniały życie mieszkańcom.

Pan Przewodniczący Rady Gminy
Zapytał,  czy  programu  tych  imprez  nie  dałoby  się  utrzymać  w  ryzach,  ponieważ  ludzie 
przyjeżdżają  na  konkretnego  wykonawcę  a  okazuje  się,  że  program jest  przesunięty  o  2 
godziny lub więcej i zamiast np. o godz.20 wykonawca ten występuje o 22 lub później.

Pan Andrzej Kempa (Gdańsk)
Stwierdził, że przyjeżdża do Mielnika od zawsze, czuje się tu jak u siebie. Mieszka na ulicy 
Piaskowej i również jest narażony na hałas w trakcie takich imprez. Nie jest przyjemnością 
słuchanie discopolo i pijackich śpiewów do godz. 4 nad ranem.
Pan Kempa uważa,  że można byłoby temu zaradzić  ustawiając scenę w drugą stronę - w 
stronę rzeki. Są fachowcy od akustyki, od dźwięku, można to wszystko zrobić.

Pan  Adam  Tobota  stwierdził,  że  każdy  człowiek  ma  prawo  do  ciszy  i  jest  to 
zagwarantowane odpowiednimi przepisami prawa. Układając program i podpisując umowy z 



16

wykonawcami należy tego prawa przestrzegać.

Pan Tomasz Gorochowicz
Odpowiadając na pytanie Pani Boguszewskiej dotyczące osoby odpowiedzialnej w gminie za 
ochronę środowiska wyjaśnił,  że takiej konkretnie wyznaczonej osoby nie ma, sprawami z 
tego  zakresu  zajmuje  się  Referat  Rozwoju  Gospodarczego,  kierowany  przez  Pana 
Gorochowicza,  pracują  tam 4  osoby i  one  zajmują  się,  między innymi,  sprawami  z  tego 
zakresu.
Pan Gorochowicz  poinformował  zebranych  o planowanych  przerwach w dostawie  energii 
elektrycznej w dniu 16 listopada br. w niektórych miejscowościach na terenie gminy.

Pani Skarbnik Gminy
Poinformowała o kłopotach związanych z wypłatą  akcyzy za paliwo. Nie są to przez nas 
zawinione kłopoty, ponieważ otrzymaliśmy z budżetu państwa tylko część dotacji na ten cel.
Zapotrzebowanie złożyliśmy na kwotę ponad 57 tys.zł., dotychczas otrzymaliśmy około 31 
tys.zł., brakuje nam 25 tys.zł. Jesteśmy przygotowani do wypłaty akcyzy, mamy sporządzone 
listy i przelewy, jak tylko otrzymamy brakujące pieniądze, od razu przystąpimy do wypłat.

Pan Adam Tobota przedstawił radnym dramatyczną historię rozstrzelanego w Sutnie sołtysa 
tej  wsi  Pana  Berdowskiego  i  jego  rodziny.  Dwaj  jego  synowie  należeli  do  AK,  byli  w 
partyzantce, z tego powodu rozstrzelano całą rodzinę. Pan Tobota jest w trakcie poszukiwania 
dokumentów na ten temat.

Do punktu 17.

Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  XXVIII  sesji  Rady  Gminy  Mielnik  Przewodniczący 
Rady podziękował radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej posiedzenie.

Protokołowała:
Elżbieta Szymańska 

Przewodniczący Rady

                                                                                                      Stefan Troc
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